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Abstract (en)
[origin: US4709549A] An assembly for particulate filter traps in which engine exhaust particulates are deposited for the treatment of internal
combustion emission, includes a filter trap support containing a plurality of individual particulate filter traps arranged side-by-side and parallel to the
direction of exhaust gas flow therethrough. An inflow housing overlying the trap support is removable for inspection of the filter traps, and a sectioned
cover of the trap support underlying the removable housing permits one or more individual traps to be inspected and separately replaced.

Abstract (de)
Bei einem Gehäuse für Abgasnachbehandlungssysteme, insbesondere für Partikelfiltersysteme oder Katalysatorsysteme mit mehreren
monolithischen Einzelkörpern für die Behandlung des Abgases von Brennkraftmaschinen, sind mehrere in Strömungsrichtung parallel angeordnete
Monolithe, insbesondere Einzelfilter aus porösem, von dem Abgas durchströmtem Material, derart angeordnet, daß die Anström- und/oder
Abströmseiten der Monolithe bei Öffnung des Gehäuses sichtbar und die Monolithe austauschbar sind, wobei die den Anström- bzw. Abströmseiten
der Monolithe zugeordnete Gehäusewandung derart geteilt ist, daß ein oder mehrere Monolithe separat geprüft und ausgewechselt werden können.
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